

# TAIZHOU ZHEDONG MACHINE TOOL ACCESSORY CO.,LTD

NO.271 HONGXI ROAD,JIAZHL,JIAOJIANG DISTRICT,TAIZHOU CITY, ZHEJIANG, CHINA

TEL.:0086-576-88661666 FAX: 0086-576-88662111

## Certificate of Dealership

We hereby confirm that CNCM Group LTD Address: 656006, Altai Krai, Barnaul, Barnaul, Baltiyskaya str., Building. 24, ROOM. H1.,The Russian Federation is the official regional representative of TAIZHOU ZHEJIANG MACHINE TOOL ACCESSORY CO.,LTD. in The Russian Federation has the right to import, promote and sell "FUERDA" brand turning chuck for the company's machines and accessories to them, as well as to represent its interests within its powers.

Настоящим мы подтверждаем, что адрес ООО "LCM Group": 656006, Алтайский край, г. Барнаул, г. Барнаул, ул. Балтийская, дом 24 помещение Н 1. Российская Федерация является официальным региональным представителем компании TAIZHOU ZHEJIANG MACHINE TOOL ACCESSORY CO., LTD. в Российской Федерации имеет право импортировать, продвигать и продавать "FUERDA" токарные патроны для станков компании и аксессуары к ним, а также представлять ее интересы в пределах своих полномочий.

台州市浙东机床附件有限公司  
TAIZHOU ZHEDONG MACHINE TOOL ACCESSORY CO., LTD.

Taizhou Zhedong Machine Tool Accessory Co.,Ltd

Date: 1<sup>st</sup>-Dec-2024.